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Białe Błota, 16.06.2023 r. 

BRG.0002.9.2023 

 

 

Protokół z LXXVI Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota, która odbyła się 

16.06.2023 r. w trybie zdalnym w Urzędzie Gminy Białe Błota, ul. Guliwera 4a. 

 

Sesja trwała: od godziny 15:00 do godziny 16:36 

Sesję prowadził: Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz 

Sekretarz obrad: radna Anna Banaszek 

Protokolant posiedzenia: Katarzyna Lutkowska 

Przebieg sesji został transmitowany, utrwalony za pomocą urządzenia rejestrującego obraz  

i dźwięk i stanowi załącznik do niniejszego protokołu, który jest informacją publiczną. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. Obecni: 

1. Bronisław Balcerowski 

2. Anna Banaszek 

3. Magdalena Burdanowska 

4. Kamilla Grzelak 

5. Jacek Grzywacz 

6. Krzysztof Kocikowski 

7. Jacek Krzyżanowski 

8. Karolina Lachowicz 

9. Aleksandra Lubońska 

10. Piotr Mądrzyński 

11. Krzysztof Michalak 

12. Zbigniew Moroz 

13. Leszek Niewiarowski 

14. Ilona Nowakowska 

15. Sławomir Ossowski 

16. Sławomir Ruge 

17. Henryk Sykut 

18. Magdalena Sznajder 

19. Katarzyna Tomicka 

20. Maria Wolsztyńska 

21. Łukasz Wyszomirski 

oraz: Zastępca Wójta Gminy Białe Błota Paweł Zuehlke, Skarbnik Gminy Katarzyna 

Strzygocka-Kowalska, Kierownicy Referatów Urzędu Gminy Białe Błota, pracownicy Urzędu 

Gminy. 
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Porządek obrad 

1. Otwarcie LXXVI Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota, powitanie oraz 

stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwał: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na rok 

2023, 

2) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 

2023-2039, 

3) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

dotyczącego przejęcia przez miasto Bydgoszcz zadania własnego gminy Białe 

Błota z zakresu zapewnienia utrzymania i eksploatacji instalacji do przetwarzania 

odpadów komunalnych. 

5. Zakończenie obrad LXXVI Sesji VIII Kadencji. 

 

Ad 1. Otwarcie LXXVI Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota, powitanie oraz 

stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz otworzył obrady, powitał wszystkich 

zebranych. Sprawdzono obecność i stwierdzono quorum.  

Ad 2. Wybór sekretarza obrad. 

 

Na sekretarza obrad zaproponowano kandydaturę radnej Anny Banaszek. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wybór na funkcję sekretarza obrad radnej Anny Banaszek.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, 

Leszek Niewiarowski, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk 

Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Krzysztof Michalak 
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Sekretarzem obrad została wybrana radna Anna Banaszek. 

 

Ad. 3. Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

 

Zastępca Wójta Gminy Białe Błota Paweł Zuehlke złożył wniosek o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu  

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Henryk Sykut zapytał o przyczynę wprowadzenia projektu uchwały do porządku obrad 

oraz czy poprzednia uchwała była opiniowana przez kancelarię prawną. Zastępca Wójta Gminy 

Białe Błota Paweł Zuehlke udzielił odpowiedzi (nagranie od 00:03:30 do 00:06:05). 

 

Radny Łukasz Wyszomirski zauważył, że Wójt nie zgadza się na wprowadzenie do porządku 

obrad uchwał zgłaszanych przez Radę Gminy (nagranie od 00:06:30 do 00:07:42). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad przez Zastępcę Wójta projektu uchwały zmieniającego 

uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (10) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Karolina Lachowicz, 

Aleksandra Lubońska, Zbigniew Moroz, Leszek Niewiarowski, Sławomir Ossowski, Sławomir 

Ruge, Maria Wolsztyńska 

 

PRZECIW (8) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Piotr Mądrzyński, Ilona Nowakowska, Henryk Sykut, 

Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Krzysztof Michalak 

 

Zmiana do porządku obrad została przyjęta. 
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Głosowano w sprawie: 

Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Zbigniew Moroz, Leszek 

Niewiarowski, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska 

 

PRZECIW (2) 

Piotr Mądrzyński, Łukasz Wyszomirski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Magdalena Sznajder 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Krzysztof Michalak 

 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz odczytał informacje w zakresie 

danych osobowych. 

Ad. 4. Podjęcie uchwał: 

 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na rok 2023 

 

Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska przedstawiła projekt uchwały, przytoczyła 

fragmenty uchwały Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 31 maja 

2023 r. podjętej w sprawie wszczęcia postępowania nadzorczego uznającego za nieważną  

w części uchwałę RGK.0007.49.2023 Rady Gminy Białe Błota z dnia 25 kwietnia 2023 r. 

zmieniającą chwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Białe Błota na 2023 r. (nagranie od 

00:10:04 do 00:18:33). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Henryk Sykut przypomniał wydarzenia, jakie miały miejsce 

w związku z zwiększeniem zakresu prac na ul. Białobłockiej i nieujęcia w kosztorysie 

inwestorskim prac związanych z usunięciem karp z wyciętego lasu. Przypomniał wyniki 

przeprowadzonej wizji lokalnej przy ul. Białobłockiej w Kruszynie Krajeńskim i kwestię 

przeniesienia środków na dokończenie budowy chodnika przy ul. Myśliwskiej w Cielu. 

Poinformował, o wyniku posiedzenia Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej  
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w Bydgoszczy. Przedstawił fakturę VAT z 31.03.2023 r., jaką otrzymał z Urzędu, której 

składowa,  

w wysokości 43 050,00 zł brutto wyczerpuje kwestię karpin. Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

Henryk Sykut zauważył, że geodeta wykonał pomiar wydobytych karpin 4 kwietnia, i zapytał 

skąd wykonawca wiedział za ile ma obciążyć gminę i co radni mogą zrobić, gdy dowiedli, że są 

to nienależne roszczenia (nagranie od 00:18:34 do 00:30:21). 

 

Do dyskusji włączyła się radna Ilona Nowakowska, poruszając kwestię zapłaty za fakturę oraz 

radna Magdalena Sznajder (nagranie od 00:30:21 do 00:31:15). 

 

Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska podkreśliła, że jako Skarbnik nie jest w stanie 

rozliczać zadań inwestycyjnych, jest to zadanie kierownika Referatu Inwestycji. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Białe Błota Anna Banaszek zwróciła uwagę, że Skarbnik idąc 

na spotkanie do RIO powinna się przygotować, wiedzieć czy ta faktura jest rozliczona. Skarbnik 

odniosła się do zarzutów, zwróciła uwagę na kwestię zaciągnięcia zobowiązania i realizację 

zadania majątkowego (nagranie od 00:31:16 do 00:35:27). 

 

Głos zabrała Anna Bromka Kierownik Referatu Inwestycji, wyjaśniła proces zwiększenia 

wartości inwestycji, sposób weryfikacji kosztorysu inwestorskiego powykonawczego, 

przedkładanego do faktury przez wykonawcę. Anna Bromka zaznaczyła, że zapłacenie faktury 

VAT w kwietniu nie upoważnia do zdjęcia środków z zadania do momentu, gdy środki nie 

zostaną zdjęte z zaangażowania umowy, co jest możliwe po rozliczeniu inwestycji. 

Zobowiązanie, o którym mowa tyczy się zobowiązania, które wynikało z wysokości 

wynagrodzenia, które było po aneksowaniu na umowie i do momentu zmniejszenia tego 

wynagrodzenia na umowie nie można tych środków z zadania zdjąć (nagranie od 00:35:28 do 

00:38:25). 

 

Radna Magdalena Sznajder zapytała o kwestię ściągania środków z ul. Duńskiej. Anna Bromka 

Kierownik Referatu Inwestycji wyjaśniła, że w przypadku tej ulicy środki przyjęte były wyższe, 

a oferta okazała się niższa (nagranie od 00:38:26 do 00:40:00). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut powiedział, że środki 

zaangażowane z aneksu są niezasadne, poinformował o skierowaniu wniosku do prokuratury.  

Anna Bromka Kierownik Referatu Inwestycji powiedziała, że sama oczekuje na wynik 

postępowania prokuratury i ma nadzieję, że wykonawca poniesie karę, jeżeli dowiózł karpiny.  

Wyjaśniła kwestię wywożenia karp (nagranie od 00:40:01 do 00:42:31). 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Białe Błota Anna Banaszek zapytała, co by się stało, gdyby 

radni, nie policzyli karp. Kierownik Referatu Inwestycji odpowiedziała, że dla urzędu wiążący 

jest obmiar geodezyjny powykonawczy (nagranie od 00:42:32 do 00:43:27). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut zapytał czy Kierownik Referatu 

Inwestycji wystąpi z wnioskiem by zmniejszyć środki na zadaniu. Anna Bromka odpowiedziała, 

że co do zasady nie robi się aneksów zmniejszających. Każdą inwestycję rozlicza się na koniec, 
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dopiero wówczas te środki wracają do budżetu (nagranie od 00:43:27 do 00:44:48). 

 

Radny Łukasz Wyszomirski wyraził swoje zdumienie próbą wyjaśnienia niekorzystnego 

rozporządzania majątkiem, niezasadnego podwyższenia środków na zadanie (nagranie od 

00:45:01 do 00:48:31). 

 

Radny Piotr Mądrzyński wyraził swoje zdziwienie w omawianej sprawie (nagranie od 00:48:46 

do 00:49:37). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz przypomniał sprawę studni w Lisim 

Ogonie. Radny Piotr Mądrzyński wspomniał, że w tej sprawie nie dostał odpowiedzi na pytanie 

na ilu metrach była przełożona rura (nagranie od 00:49:37 do 00:50:31). 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na rok 2023.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Karolina 

Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Zbigniew Moroz, Leszek Niewiarowski, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

PRZECIW (5) 

Anna Banaszek, Piotr Mądrzyński, Ilona Nowakowska, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.71.2023 zmieniającą uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na rok 2023. 

 

2) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2023-2039 

 

Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska przedstawiła projekt uchwały, zgłosiła 

autopoprawkę (nagranie od 00:54:06 do 00:55:34). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawki przedstawione przez Skarbnika Gminy dot. wykreślenia zadania z załącznika  

nr 2 nr 1.3,2.96.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

| 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, 

Leszek Niewiarowski, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk 

Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Łukasz Wyszomirski 

 

PRZECIW (1) 

Maria Wolsztyńska 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Krzysztof Michalak 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2023-2039.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Zbigniew Moroz, Leszek 

Niewiarowski, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Łukasz Wyszomirski 

 

PRZECIW (2) 

Henryk Sykut, Maria Wolsztyńska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Mądrzyński 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.72.2023 w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2023-2039. 
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3) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego 

przejęcia przez miasto Bydgoszcz zadania własnego gminy Białe Błota z zakresu zapewnienia 

utrzymania i eksploatacji instalacji do przetwarzania odpadów komunalnych. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Karolina Gaca zajmująca stanowisko ds. gospodarki odpadami  

w Referacie Dróg i Gospodarki Odpadami (nagranie od 01:00:38 do 01:03:30). 

 

Radny Piotr Mądrzyński wspomniał o tym, że Wiceprzewodniczący Sykut już w zeszłym roku  

o tym mówił. Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut, potwierdził to  

i przekazał swoje spostrzeżenia na temat gospodarki śmieciowej w gminie, poruszył kwestię 

oddawania segregowanych śmieci w workach (nagranie od 01:03:38 do 01:06:23). 

 

Radna Ilona Nowakowska odniosła się do kwestii odbierania śmieci w workach. Radna 

Magdalena Sznajder dołączyła się do dyskusji (nagranie od 01:06:28 do 01:07:34). 

 

Zastępca Wójta Gminy Białe Błota Paweł Zuehlke wyjaśnił kwestię przystąpienia do 

porozumienia. Radni obecni na sali zapytali o kwestię segregacji. Wicewójt zwrócił uwagę, że 

to są dwie różne kwestie. Kwestia worków związana jest z wnioskiem firmy Corimp  

i zapisami obowiązującej umowy. Jeżeli chodzi o umowę na przyszły rok, to urząd przewiduje 

zapis o dwukrotnym zwiększeniu ilości worków (nagranie od 01:08:04 do 01:11:25). 

 

Radna Ilona Nowakowska zauważyła, że można wystawiać śmietniki, ale w śmietnikach muszą 

być worki (nagranie od 01:11:31 do 01:12:04). 

 

Radny Łukasz Wyszomirski zwrócił się do Wicewójta o usprawnienie tego systemu, odniósł się 

do ilości worków. W kwestii porozumienia zapytał czy było to omawiane na komisji. Karolina 

Gaca odpowiedziała, że Wójt na poprzedniej sesji wspomniał o porozumieniu, wyjaśniła kwestię 

ogłoszenia postępowania przetargowego. Radny Łukasz Wyszomirski wyraził swoje 

wątpliwości, zapytał, jakie Rada Gminy ma gwarancje, że to porozumienie jest dla gminy 

korzystne (nagranie od 01:12:05 do 01:17:07). 

 

Kierownik Referatu Dróg i Gospodarki Odpadami Michał Kostkowski przytoczył obowiązujące 

stawki za transport i zagospodarowanie tony odpadu zmieszanego, wyjaśnił korzyści oraz 

potrzebę podjęcia uchwały (nagranie od 01:17:22 do 01:19:34). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego przejęcia 

przez miasto Bydgoszcz zadania własnego gminy Białe Błota z zakresu zapewnienia 

utrzymania i eksploatacji instalacji do przetwarzania odpadów komunalnych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Bronisław Balcerowski, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Sławomir Ruge, Katarzyna 

Tomicka 

 

PRZECIW (8) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Leszek Niewiarowski, Ilona Nowakowska, Henryk Sykut, 

Magdalena Sznajder, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Aleksandra Lubońska, Zbigniew Moroz, Sławomir 

Ossowski 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Krzysztof Michalak 

 

Uchwała nie została podjęta. 

 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Radna Katarzyna Tomicka złożyła wniosek o zmianę do projektu uchwały w par. 2 ust.1, 

 pkt b, c, d. W związku z tym, że mieszkańcy mają pojemniki, radna zaproponowała dopisanie 

stwierdzenia „w pojemnikach prywatnych, na własne ryzyko” (nagranie od 01:22:12 do 

01:23:11). 

 

Zdaniem Przewodniczącego Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska 

Łukasza Wyszomirskiego projekt uchwały należy omówić na następnym posiedzeniu Komisji 

(nagranie od 01:24:01 do 01:24:53). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz zaproponował radnej Tomickiej 

wycofanie wniosku i omówienie całości na Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa  

i Środowiska. Radna Katarzyna Tomicka podkreśliła, że kwestia pojemników powinna być 

zawarta w uchwale, powiedziała, że może wycofać swój wniosek, ale wówczas wnosi  

o wycofanie uchwały z głosowania (nagranie od 01:25:00 do 01:26:24). 

 

Radny Piotr Mądrzyński poparł wniosek radnej Tomickiej. Rozbrzmiała dyskusja na temat 

projektu uchwały. Radna Maria Wolsztyńka zauważyła, że wniosek o wycofanie uchwały nie 

może być procedowany ze względu na przyjęty porządek obrad. Radna Ilona Nowakowska 

poruszyła kwestię prywatnych pojemników na śmieci i firmowych, które są oklejone (nagranie 

od 01:26:39 do 01:29:26). 
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Zastępca Wójta Gminy Białe Błota Paweł Zuehlke zauważył, że projekt uchwały był opiniowany 

przez organ sanepidu, te uchwały przed ich podjęciem muszą być opiniowane. Każda zmiana 

wymaga opinii. Karolina Gaca z Referatu Dróg i Gospodarki Odpadami zauważyła, że dla 

zabudowy wielorodzinnej nigdy nie były używane worki, są dostawiane kontenery, worki są 

przeznaczone dla domków jednorodzinnych (nagranie od 01:29:29 do 01:32:11). 

 

Radna Magdalena Sznajder stwierdziła, że temat musi być omówiony na komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz 

Wyszomirski powiedział, że chciałaby złożyć wniosek, aby ta sesja była potraktowana, jako 

nadzwyczajna Komisja Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska (nagranie od 

01:32:11 do 01:33:17). 

 

Swoją obecność zgłosił radny Jacek Krzyżanowski, który zaproponował, aby jeszcze 

przeanalizować uchwałę (nagranie od 01:33:56 do 01:34:22). 

 

Radna Katarzyna Tomicka wycofała swój wniosek, poinformowała, że będzie głosować, 

„przeciw”, aby uchwała została omówiona na Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa 

i Środowiska (nagranie od 01:35:00 do 01:35:30). 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (1) 

Bronisław Balcerowski 

 

PRZECIW (11) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Leszek Niewiarowski, 

Ilona Nowakowska, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, 

Łukasz Wyszomirski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, 

Aleksandra Lubońska, Sławomir Ossowski, Maria Wolsztyńska 

 

NIEOBECNI (2) 
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Krzysztof Kocikowski, Krzysztof Michalak 

 

Uchwała nie została podjęta. 

 

Ad. 5. Zakończenie obrad LXXVI Sesji VIII Kadencji. 

 

Radna Magdalena Sznajder zawnioskowała do Przewodniczącego Rady Gminy żeby sesje 

nadzwyczajne nie odbywały się w piątek (nagranie od 01:36:17 do 01:36:40). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz zamknął obrady LXXVI Sesji Rady 

Gminy. 

 

 

 

 

Przewodniczący 

                                                                                                     Rady Gminy Białe Błota 

 

/-/Jacek Grzywacz 

 

 

 

 

 

 

Nagranie z sesji dostępne jest pod adresem:  

https://bialeblota.esesja.pl/transmisja/38700/sesja-rady-w-dniu-pi%C4%85tek-16-czerwca-

2023.htm 

 

Zgodnie z § 39 ust 2 i 5 Statutu Gminy Białe Błota uwagi do protokołu można wnosić do dnia  

07.07.2023 r. Uwagi można wnosić w formie pisemnej do Przewodniczącego Rady Gminy.  

https://bialeblota.esesja.pl/transmisja/38700/sesja-rady-w-dniu-pi%C4%85tek-16-czerwca-2023.htm
https://bialeblota.esesja.pl/transmisja/38700/sesja-rady-w-dniu-pi%C4%85tek-16-czerwca-2023.htm

